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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE VA  TENIR 
LLOC EN PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 10’30 HORES DEL DIA  

VINT-I-QUATRE DE FEBRER DE 2010 
 

 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. José Andrés Gallego Méndez. Batle-President 
Sr. Bartomeu Alzina Sureda 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Margalida Bover Vadell 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sr. Mateu Garau Flaquer 
Sr. Joan Ferrer Flaquer 
Sra. Maria Isabel Vives Liberal 
Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 

Sra. Maria Orts Rodríguez 
 Sra. Virgínia Maria Urdangarín de Manuel 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
 

Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR: 02/02/2010 .- En compliment d’allò 
que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 1 5 de desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , que va tenir lloc  
el dia DOS de FEBRER de 2010, de la qual se n’ha ex pedit, prèviament, 
còpia de l’esborrany a cada Regidor per al seu cone ixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·l egacions, si fos el 
cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, que va tenir 
lloc el dia DOS de FEBRER de 2010. 

 

II.- EXP. NÚM. 15AG/10. AUTORITZACIÓ OCUPACIÓ TERRE NYS DE DOMINI 
PÚBLIC MARÍTIM TERRESTRE PER A LA PRESTACIÓ DELS SE RVEIS DE 
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TEMPORADA.- El Consistori examina l’expedient 15AG/2010, rel atiu a 
l’autorització d’ocupació de terrenys de domini púb lic marítim-
terrestre per a la prestació dels serveis de tempor ada. 
 
El Sr. Batle proposa que aquest assumpte es deixi s obre la taula i 
s’inclourà en la pròxima sessió ordinària, perquè s ’han introduït 
algunes modificacions en el plec de prescripcions t ècniques, amb motiu 
de les deliberacions i propostes presentades en la comissió 
informativa d’ahir. 
 
El Sr. Joan Ferrer diu que, a pesar que es retiri a quest assumpte de 
l’ordre del dia, vol intervenir. El Sr. Ferrer diu que no és 
acceptable el que està passant en aquest Ajuntament . Es van presentar 
uns plecs a la comissió i ara es presenten uns altr es. El PP accepta 
que aquest assumpte es deixi sobre la taula, però d emana que la 
Regidora de Medi Ambient dimiteixi per la seva nul· la capacitat i per 
la seva falta de diàleg amb la resta de grups polít ics. 
 
El Sr. Mateu Melis Tous diu:  
 
“Mostrar la nostra disconformitat de com s’ha gesti onat aquest 
expedient. Al plenari del més de febrer de 2009 (fa  un any), ja se 
retreven la Sra. Orts i la Sra. Gasull el tema de l a concessió de 
platges. (surt a l’acta). Pasen 10 messos sense sab er res del tema 
fins al mes de octubre, on se ens entrega el primer  esborrany. Després 
se ens torna a convocar pel 24.11.09 on se modifica  gairebé tot el 
plec per part de l’equip de govern. No fem res més fins el 26.01.10 
(dos mesos de paràlisi) per, a partir d’aquí, del 1 5 al 24 de febrer 
fer tres comissions i plenari. Entenem la urgència,  la temporada ja és 
aquí. Segurament ja fem tard. 
 
Es una gestió més del dia a dia del departament de medi ambient. A la 
temporada pasada, ni siquiera en vàrem fer política , ja que podriem 
entendre la situació, però és que s’ha estat un any  aturat.. A la 
darrera comissió informativa (ahir), demanant per l ’altre expedient 
(el servei de salvament a les platges), se ens diu que hem fet tard, 
que ha de anar a Europa i que això són mínim 52 die s. És que al 
plenari del març del 2009 (farà un any), ja va sort ir el tema. Si ara 
no ens basta el termini no és per culpa de l’oposic ió, ni dels 
tècnics, ni d’Europa, es per culpa del responsable polític d’aquest 
expedient que no ha fet la seva la feina quan tocav a. Davant tot això, 
aquesta manca de feina, de dedicació de incompetènc ia  s’han de 
assumir responsabilitats i això en política, signif ica dimitir, que és 
el que li recomano, la decisió és seva, però sia co nscient que la seva 
inoperància amb aquest dos expedients causa un gran  perjudici al 
turisme i al municipi de Capdepera.” 
 
El Sr. Batle respon que la Regidora de Medi ambient  fa un bon treball, 
encara que s’intentarà millorar les coses. 
 
La Sra. Pilar Gasull diu que el plec de condicions tècniques es va 
posar a la disposició de l’oposició en el mes d’oct ubre. El PP no ha 
fet cap proposta i la regidora del PP sempre ha dit  que li semblava bé 
el plec. Sempre han dit que el plec de prescripcion s tècniques li 
semblava bé, encara que necessitaven el plec de con dicions econòmic 
administratives i que el cànon hauria de pujar-se. En la sessió de la 
comissió informativa del dia 15 de febrer últim, la  regidora del PP va 
dir que s’hauria de deixar sobre la taula perquè s’ havia canviat el 
títol de l’ordre del dia i no sabia de quin es trac tava. Després ha 
presentat unes propostes, i algunes s’han recollit en el plec. En 
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l’última comissió, la Regidora del PP, faltant el r especte als altres 
assistents, es va marxar de la sessió. 
 
El Sr. Joan Ferrer diu que l’actitud chulesca i pre potent de la 
Regidora la manifesta cada dia. És una inútil i vag a.  
 
En aquest moment, els membres de l’equip de govern,  a excepció del Sr. 
Batle, s’aixequen i abandonen la sessió, sent les d eu hores i 
quaranta-cinc minuts. 
 
La Sra. Pilar García diu que ella no ha insultat a ningú ni ha faltat 
el respecte als membres de la comissió de Medi Ambi ent. Es va marxar 
una vegada que havia acabat la sessió. Se sent enga nyada i 
discriminada, perquè la Regidora de Medi Ambient es colta a qui vol, 
però a ella no li accepta res. 
 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les deu hores quaran ta-set minuts. 

 

 

 

 

 
 
DILIGÈNCIA: Que en la sessió de l’Ajuntament Ple qu e ha tingut lloc el 
dia 2 de març de 2010, s’han fet les següents puntu alitzacions i 
rectificacions a l’acta del dia 24 de febrer de 201 0: 
 
“El Sr. Joan Ferrer vol que s’afegeixi a l’acta de la sessió, en la 
intervenció de la Sra. Gasull, que va dir "els que han d’anar-se de 
l’Ajuntament són Vds (referint-se als membres del P P)". Tenint en 
compte que el PP és el partit més votat, és un insu lt als votants del 
PP.  
També s’ha de corregir el paràgraf: (“En aquest mom ent, els membres de 
l’equip de govern, a excepció del Sr. Batle, s’aixe quen i abandonen la 
sessió, sent les deu hores i quaranta-cinc minuts”) , ja que també va 
romandre en la sessió el Sr. Climent Crespo.  
 
La Sra. Pilar Gasull també vol que s’afegeixi una f rase: el Sr. Joan 
Ferrer que va dir de la Sra. Gasull: "ets la més in útil i el pitjor 
que ha passat per l’Ajuntament".  
 
Certific. 
Capdepera, 3 de març de 2010 
 El Secretari 
 
 
 
Sig. Julián García-Sotoca Oliva  


